



目 录

· 专 稿 ·

国家安全的国际经济法回应

——以华为诉瑞典仲裁案为例 杜 明(3)

论中国《外国国家豁免法》的限制豁免制度 李庆明(28)

论“以国际法为基础的国际秩序”的规则观 李 将(56)

论国内海商法与国际海事条约的一致解释 孙思琪 郑 睿(79)

全球最低税改革对中国税收优惠制度的影响与应对 陈镜先(101)

涉外离婚财产分割的法律适用 王诣博(120)

国际私法国际前沿年度报告 (2021—2022)

..... 杜 涛 朱德沛 叶子雯(138)

CHINESE REVIEW OF INTERNATIONAL LAW

(Bimonthly)

No. 5, September 2023

CONTENTS

International Economic Law Response to National Security: Taking <i>Huawei v. Sweden Arbitration</i> Case as an Example	<i>Du Ming</i> (3)
On the Restrictive Immunity System of China's Foreign State Immunity Law	<i>Li Qingming</i> (28)
On the Perception of Rules of "International Law-Based International Order"	<i>Li Jiang</i> (56)
The Consistent Interpretation of Domestic Maritime Law and International Maritime Treaties	<i>Sun Siqi and Zheng Rui</i> (79)
Global Minimum Tax Reform's Influences on China's Tax Incentives Regime and Response Measures	<i>Chen Jingxian</i> (101)
Choice of Law for Property Division in Divorce Cases Involving Foreign Elements	<i>Wang Yibo</i> (120)
Frontiers of Private International Law Around the World: An Annual Review (2021 – 2022)	<i>Du Tao, Zhu Depei and Ye Ziwen</i> (138)